
Waarom wil Hellendoorn een azc?

Als gemeente hebben we begin vorig jaar zelf het initiatief genomen om de komst van een azc

mogelijk te maken.

We hebben dit gedaan omdat er landelijk een flink tekort is aan opvangplekken. Wij willen

hierin onze maatschappelijke verantwoordelijkheid nemen. Wij vinden het belangrijk om een

veilige plek te bieden aan mensen die alles hebben moeten achterlaten om oorlogsgeweld,

discriminatie of terreur. Deze mensen willen we opvangen op een manier en schaal die past bij

onze gemeente.

Het initiatief hebben we ook genomen omdat eind 2022 de spreidingswet is aangekondigd. In

deze wet staat dat gemeenten een wettelijke taak krijgen om asielzoekers op te vangen.

Hoewel die wet begin vorig jaar nog niet was aangenomen, wilden wij als gemeente er wel op

vooruitlopen. Door zelf het initiatief te nemen, verwachten wij op een later moment niet te

worden overvallen door de landelijke overheid.

Samengevat: we willen er zijn voor mensen op de vlucht, maar wel op een manier die past bij

onze gemeente. Om dit laatste zoveel als mogelijk zelf in de hand te hebben, hebben we zelf

initiatief genomen.



Legenda	toegepaste	uitzonderingsgrondslagen

Er	zijn	geen	gegevens	geanonimiseerd	in	dit

document.
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